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Abstract (en)
The oscillating cradle of this sewing machine comprises two bearings (8 and 9), in which the needle bar (7) is mounted slidably and the outer face
of which has a spherical profile, by means of which they are engaged pivotably in respective seats of complementary profile formed in a first arm (5)
of the cradle as regards the upper bearing and in a second arm (6) as regards the lower bearing. A U-shaped elastic blade (12) exerts axial pressure
respectively on the upper bearing and on the lower bearing, keeping these in alignment with one another in their seats. <IMAGE>

Abstract (fr)
Le berceau oscillant de cette machine a coudre comporte deux paliers (8 et 9) dans lesquels est montée coulissante la barre-aiguille (7) et dont la
face externe présente un profil sphérique par lequel ils sont engagés a pivotement dans des sieges respectifs de profil complémentaire, ménagés
dans un premier bras (5) du berceau, pour le palier supérieur, et dans un second bras (6), pour le palier inférieur. Une lame élastique (12), en forme
de U, exerce une pression axiale respectivement sur le palier supérieur et sur le palier inférieur maintenant ceux-ci dans leurs sieéges en alignement
I'un par rapport a l'autre.
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